
Ненад Поповић: За разлику од других партија, ДСС има идеологију и јасне политичке принципе
четвртак, 26 јул 2012 12:05

Потпредседник ДСС Ненад Поповић сматра да новој влади, на чијем челу ће бити Ивица
Дачић, треба дати шансу да се докаже. Он верује у промену политике и тврди да у
његовој странци нема прелетача.

  

  

♦ Како вам се чини Скупштина у новом сазиву? Бурно је почело...

  

- Надам се да ће овај сазив радити боље него прошли и да ће Скупштина, па тако и
грађани, имати већу контролу над извршном влашћу. Парламент мора да буде
институција која ће контролисати владу, а не обрнуто.

  

♦ Изабрани сте за потпредседника Скупштине. Колико ће то утицати на ваш рад у
парламенту?

  

- Без обзира на то што долазим из ДСС, мој посао је да разговарам с посланицима свих
странака, које ћу покушати да убедим да водимо усаглашену политику око најважнијих
државних питања, пре свега око КиМ. Најважније одлуке морају да се доносе у
парламенту, а не да, као у прошлости, о томе одлучује једна странка или неколико људи.

  

♦ Како коментаришете све чешћа „прелетања“ из странке у странку и плашите ли се
да ће и посланици ДСС поћи тим путем?
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- Такве појаве се не везују за нашу странку јер, за разлику од већине других, ми имамо
идеологију и јасне политичке принципе, који нас држе на окупу.

  

♦ Да ли су вас лично звали из неке друге странке?

  

- Тога није било, јер унапред сви знају какав би био мој одговор.

  

♦ Најавили сте да ћете бити „чиста опозиција“, а били сте неутрални на гласању за
председника Скупштине.

  

- Желимо да пружимо шансу новој влади, јер очекујемо да ће она водити другачију
политику од претходне. Бићемо одговорна опозиција, која ће се према власти опходити
онако како се она буде опходила према држави.

  

♦ Мислите ли да ће се будући министар финансија Млађан Динкић снаћи на том
послу, с обзиром на његову изјаву да је „државна каса празна“?

  

- Успех једног министра у влади никада не зависи од њега самог, већ од целе владе, која
мора да ради као тим. Та функција је врло захтевна и одговорна, и ја се због свих
грађана Србије надам да ће је Динкић добро обављати.

  

Лепо за време Коштунице

  

♦ ДСС обележава 20 година постојања. Шта бисте издвојили као најлепши тренутак
у историји странке?
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- Међу најлепше тренутке убрајају се они када је Коштуница постао први демократски
председник државе, а потом и премијер, јер су тада грађани живели најбоље у
последњих 20 година. Такође, и када је донет садашњи Устав, који је својим гласом
подржао и патријарх Павле.

  

Гордана Раковић

  

(Курир)
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